

# GIVEAWAY 限時獎賞

## LIMITED TIME ONLY

### 1 MONTH FREE TRIAL 1個月免費試用UPGRADE

為答謝所有現有客戶對InvestGO北斗星的支持，滙港資訊由**即日起至2022年8月31日**推出**限時獎賞**。用戶只需如常登入北斗星報價系統即可獲得以下**1個月免費試用限時獎賞**：

To our valued InvestGO subscribers,

Thank you for your continuous support. Infocast is pleased to announce a special limited-time "Giveaway" promotion. Existing subscribers that successfully sign in **between 1<sup>st</sup> August and 31<sup>st</sup> August 2022** can enjoy a **1 Month Free Upgrade** for both InvestGO and InvestPRO real-time market data terminal and mobile investment application.



EXISTING LICENSE GROUP 客戶類別

GIVEAWAY 獎賞

標準版客戶  
Standard License user

InvestGO北斗星專業版本 連 美股  
Version Upgrade: InvestGO Professional version with U.S. market data

專業版客戶  
Professional License user

InvestPRO手機應用程式\* 連 美股  
Version Upgrade: InvestPRO mobile app\* with U.S. market data

\* 用戶請掃描下方二維碼下載<InvestPRO>手機應用程式，登入資料將個別以電郵獲取。

\* Scan QR code to download the <InvestPRO> mobile investment app. Login credential will be provided by email.



infocast  
滙港資訊



invest  
PRO



iOS



Android

www.infocast.com.hk | (852) 2589 9500 | helpdesk@infocast.com.hk |

條款與細則：

Terms & Conditions:

- 優惠期由即日起至2022年8月31日，優惠期結束後免費服務將會自動終止。如想繼續訂閱相關升級服務，請聯絡客戶中心。  
Promotion applies to existing InvestGO subscribers that successfully sign in between 1 August - 31 August 2022.  
To enquire about the giveaway or permanent upgrade, please contact our professional team today at (852) 2589 9552 or cs@infocast.com.hk.
- 美股市場數據由Cboe Global Markets, Inc 許可提供。  
U.S. equities market data provided by Cboe Global Markets, Inc.
- 滙港資訊有限公司有權更改參加條款及細則而毋須另行通知。  
Infocast Limited reserve the right to end, modify, or revise the programme without prior notice.
- 如有任何爭議，滙港資訊有限公司保留最終決定權。  
Infocast Limited reserve the right of the final decision in case of any dispute.
- 中英文版之內容如有任何歧義，在任何情況下概以英文版為準。  
If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall apply and prevail.

